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Als gelovigen in Messias Yeshua is er voor ons een sterke verbinding tussen de Heilige Geest en het 
Sjavoeot (Pinksteren). Wanneer een persoon dit feest bekijkt vanuit het perspectief van Handelingen 2, 
dan leert men hoe de Heilige Geest duidelijkheid brengt in het verstaan en begrijpen van het Woord van 
G-d. In feite, toen die Joodse individuen die speciaal voor het festival naar Jeruzalem waren gegaan, de 
apostelen hoorden spreken, werd volgens Handelingen 2:11 de nadruk gelegd op de grote dingen van G-
d. Wat kan de lezer hieruit opmaken? Het antwoord is dat door de werking van de Heilige Geest in het 
leven van een gelovige, men kan begrijpen wat de dingen zijn die G-d wil doen. Bovendien zal G-d de 
gelovige de kracht geven om deze (grote) dingen te doen ter verheerlijking van Hem. 
 
Dit brengt me bij een zeer belangrijke en fundamentele vraag aan u. Ben je geïnteresseerd in de dingen 
die G-d in en door je leven wil doen? Onlangs vroeg ik aan een oudere man, die al bijna 40 jaar een 
gelovige was, waarom Yeshua Zijn Geest in hem heeft geplaatst? Deze man, die elke week trouw de 
diensten bijwoonde, wist het niet. Met andere woorden, hoewel de Heilige Geest in hem was, leek de 
Geest in hem te sluimeren. Eerlijk gezegd vind ik deze laatste verklaring problematisch. Als iemand echt 
een gelovige is en niet gehoorzaam is aan de doeleinden van G-d, dan zal de Heilige Geest hem 
overtuigen van zonden en ervoor zorgen dat deze uiteindelijk berouw toont.  
 
Zoals de Schrift zegt: "Want wie de H-r liefheeft, straft Hij..." Hebreeën12:6  
 
Terugkerend naar Handelingen 2 en de dag van Pinksteren: degene die naar Jeruzalem waren gekomen 
voor het feest hoorden de apostelen in hun eigen taal spreken. Wat een wonder! Al deze mannen uit 
verschillende plaatsen en elk met hun eigen moedertaal, begrepen de woorden van de apostelen in hun 
eigen moedertaal. Dit wonder toont duidelijk aan dat G-d wil dat je Zijn waarheid kent. Telkens wanneer 
ik op het punt sta de Schrift te lezen, bid ik eerst dat de Heilige Geest mij duidelijkheid zal geven, zodat 
ik de boodschap van de Bijbelse tekst zou begrijpen. Het is belangrijk dat toen Petrus begon uit te leggen 
wat er op die feestdag was gebeurd, hij zich tot de profetie van Joël wendde (zie Handelingen 2:16-21); 
om de mensen te helpen begrijpen wat er gebeurde en waarom. Daarom, als een persoon de boodschap 
van de profeten niet goed kent, dan zal deze niet in staat zijn om G-d met onderscheidingsvermogen te 
dienen. 
 
Terwijl Petrus sprak op Sjavoeot, wendde hij zich al vrij snel tot het komende oordeel, toen hij de Dag 
van de H-r noemde. Yeshua keert inderdaad terug en Hij zal zeer zeker de toorn van G-d over deze 
aarde uitstorten, ten tijde van Zijn tweede komst. In feite, profetisch gezien, zal de wereld vlak voor de 
terugkeer van Jezus in een verschrikkelijke staat van onrechtvaardigheid verkeren. De dingen in de 
wereld gaan niet beter worden, maar veel erger; de Kerk zal grotendeels afvallig zijn (in de eindtijd). 
Deze visie is sterk in tegenspraak met een valse leer die bekend staat als de Nieuw-Apostolische 
Reformatie -NAR. Het is niet mijn bedoeling om deze hele beweging te bekritiseren, maar om slechts 



op een van de vele problemen te wijzen. Het probleem is de doctrine van het dominionisme 
(heerschappijtheologie). Kortom, deze doctrine leert dat door de dood en opstanding van de Messias, 
christenen de regering/ controle over de aarde zullen overnemen. Het is waar dat Satan is verslagen; hij 
is echter nog niet gebonden in de Abyss. Ook al zullen de gelovigen uiteindelijk zegevieren, dit betekent 
niet dat de Kerk het Koninkrijk voor Yeshua zal voorbereiden. Men moet niet vergeten dat de 
volgelingen van de Messias in de laatste dagen zwaar zullen worden vervolgd en volgens Openbaring 
13:7 zullen de heiligen zelfs door het beest worden overwonnen (het beest is het rijk dat de afgelopen 
zeven jaar over de wereld zal heersen, onmiddellijk voorafgaand aan Yeshua's terugkeer en Zijn 
vestiging van het Koninkrijk). Sterven voor iemands geloof in de Messias is geen probleem, want het 
is door opstanding dat iemand het Koninkrijk binnengaat. Gelovigen die lijden voor hun geloof en zelfs 
sterven, dat was waar Yeshua naar verwees toen Hij Zijn volgelingen vertelde hun kruis op te nemen en 
Hem te volgen. 
 
The dominion theologie of ook wel de heerschappijtheologie legt de nadruk op zowel de kracht als het 
werk van de Heilige Geest in de gelovige, wat een goede zaak is. Deze doctrine faalt echter jammerlijk 
in de correct toepassen van de profetische waarheid, van de Bijbelse Profeten; in hetgeen zij 
‘onderscheidingsvermogen’ noemen met betrekking tot wat de Geest openbaart.  Ze hebben een 
misplaatst begrip ontwikkeld over de Apostolische positie van vandaag. Degenen binnen de Nieuw 
Apostolisch Reformatie (NAR) die het ambt van apostel op zich nemen, hebben de neiging om goddelijk 
gezag op zich te nemen en deze macht te gebruiken om op onschriftuurlijke wijze over andere gelovigen 
te heersen.  
 
Een sleutelvers voor degenen die zich in deze beweging bevinden is Handelingen 3:19. Waarin een 
toekomstige tijd, van een sterke uitstorting van de Heilige Geest in de eindtijd, voorspelt staat. Ik ben het 
ermee eens dat dit zal gaan gebeuren, maar mijn twistpunt is dat ze aannemen dat ‘deze beweging van de 
Geest ertoe zal leiden dat gelovigen de wereld overnemen en alle dingen onder de wil van G-d brengen’. 
Hun visie is in wezen een soort van 'post-duizendjarig rijk', waarbij de Kerk degene is die het Koninkrijk 
zal vestigen; Yeshua zal dan aan het einde van deze duizend jaar terugkeren. The dominion theologie of 
ook wel de heerschappijtheologie genoemd ziet het duizendjarige rijk als ‘de Messias die vandaag door 
de Kerk regeert’; in plaats van dat Hij daadwerkelijk aanwezig is als de regerende Koning tijdens het 
duizendjarige rijk.   
 
Een ander belangrijk accent van de Nieuw Apostolisch Reformatie (NAR) zijn tekenen en wonderen. Ik 
ontken zeker niet dat er vandaag de dag wonderen zijn en dat de Heilige Geest wonderbaarlijke dingen 
doet. Maar deze tekenen zijn geen bevestiging van een nieuw-apostolische beweging, maar ze zijn een 
bevestiging van de waarheid van het Woord van G'd. Dit is altijd het doel van wonderen geweest. 
Het is onschriftuurlijk voor individuen om te beweren dat wonderen bepaalde mensen tot moderne 
apostelen maken. Noch zal een toename van tekenen en wonderen de wereld ertoe brengen zich te 
onderwerpen aan de doeleinden van G-d. Het uitstorten van de wonderbaarlijke kracht van Jezus in de 
Eindtijd zal eerder leiden tot grotere vervolging, net als in de eerste eeuw. Een goed voorbeeld hiervan 
zijn de twee getuigen in de tweede helft van Daniëls 70e week. Hoewel de Kerk op dit moment niet 
aanwezig zal zijn, zullen deze twee getuigen duidelijk de macht van G-d door middel van tekenen laten 



zien. Zij zullen 1260 dagen getuigen van de waarheid van G-d. Wat zal hun primaire boodschap zijn? 
Het feit dat ze getuigen in rouwgewaden, onthult dat ze de wereld tot bekering oproepen. Nadat ze hun 
boodschap hebben voltooid, zal het beest hen overwinnen en doden. Zelfs deze twee machtige getuigen, 
die met grote kracht zijn gezalfd en grote dingen doen, zijn "verslagen". Maar nogmaals, dit is geen 
probleem, want na drie en een halve dag worden ze opgewekt. Hun trouw vestigt niet het Koninkrijk, 
maar het is pas na de wederkomst van de Messias dat het Koninkrijk wordt opgericht. De Bijbel onthult 
geen hedendaagse Apostolische Reformatie die de wereld zal bekeren en gerechtigheid zal brengen; 
eerder zal de toorn van G-d vernietiging brengen over een door-en-door goddeloze wereld; pas daarna 
zal Yeshua het Koninkrijk van eeuwige gerechtigheid vestigen. 
 
De valse theologie van de Nieuw Apostolisch Reformatie (NAR) is extreem populair en een snel 
groeiend aantal gelovigen omarmen deze doctrines. Wanneer men naar deze leiders luistert zal men 
leren dat de basis van deze onderwijzing is de beweringen dat wonderbaarlijke tekenen en wonderen 
samenhangen met modern-apostelschap en een ondeugdelijke uiteenzetting van het Woord van G-d. De 
gelovigen die een volgeling zijn geworden van deze leiders zien hen als zogenaamde hedendaagse 
“apostelen en profeten” die “nieuwe openbaring” ontvangen die hun beter instaat stellen om de 
doeleinden van God (door tekenen en wonderen) beter te leren begrijpen;  in plaats dat ze rusten op het 
perspectief en verklarende leer van de Bijbelse profeten.  
 
Het zou ons allemaal goed doen om het boek Handelingen te lezen en te leren dat terwijl de ware 
apostelen de kracht van de Heilige Geest demonstreerden met tekenen en wonderen, deze periode 
gepaard ging met sterke oppositie tegen de evangelieboodschap en intense vervolging. In Handelingen 7 
geeft Stefanus het Sanhedrin een les uit de Bijbelse geschiedenis en hoe profetisch de timing was waarin 
de Heilige Geest de wereld bewoog; en dat Degene die zij tegenstonden in feite de Messias was. Hij liet 
hen duidelijk zien dat hun onvermogen om de Bijbelse waarheid te onderscheiden ervoor zorgde dat ze 
weerstand boden aan de Heilige Geest. Het was inderdaad hun gebrek aan profetisch begrip dat 
aanleiding gaf tot een tijd van grote vervolging die de gelovigen verstrooide.  
 
Het feest van Sjavoeot is de geboortedag van de gemeente van de verlosten. We hebben een boodschap 
om te verkondigen en een roeping om te vervullen. Laten we er zeker van zijn, dat wat we zeggen en 
doen, in feite in overeenstemming is met de profetische waarheid en de beweging van de Heilige Geest 
in onze dagen. Amen. 


